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P R O T O K Ó Ł Nr XLIX/2022 

z obrad XLIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sławno, która odbyła się w dniu 20 maja 
2022 roku.  
Obrady Sesji trwały od godz. 1000 – 1020  w sali konferencyjnej nr 4 Urzędu Gminy w 
Sławnie.  
Radni obecni:  

1. Jan Franas 
2.  Marta Hołowata 
3. Przemysław Konwerski 
4. Karol Kruk  
5. Mateusz Łanik  
6.  Lechosław Szach  
7. Marek Szanel 
8. Władysław Więcek 

 
Nieobecni radni: Karol Burda,  Anna Dereń, Krzysztof Jędrzejczyk, Grzegorz Kozień, 
Marzena Kwiatkowska – Dzik, Grzegorz Wołczek. 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.  
W obradach uczestniczyli: Zastępca Wójta Gminy Sławno Artur Ciróg, Skarbnik Gminy 
Sławno Renata Litwin. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że Sesja Nadzwyczajna została zwołana na wniosek Wójta 
Gminy Sławno ( załącznik do protokołu). 
 
Punkt  1  
Otwarcia Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Sławno p. Marta Hołowata  
i przywitała wszystkich obecnych. 
 
Punkt  2  
Na podstawie listy obecności Radnych, Przewodnicząca stwierdziła wymagane kworum 
do przeprowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Punkt 3 
Przyjęcie porządku. 
1. Otwarcie Sesji. 

2.  Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XLIV/309/2021 Rady Gminy Sławno 

z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sławno na rok 2022 

(druk nr 1). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLVIII/338/2022 Rady Gminy 

Sławno z dnia  6 maja 2022 r. sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia przez 

Gminę Sławno dla Spółdzielni Socjalnej "Komunalka" pożyczki w celu realizacji 



 

 

zadania pn. „Termomodernizacja wraz z przebudową budynków użyteczności 

publicznej na terenie Gminy Sławno - Część nr 5: Termomodernizacja świetlicy 

wiejskiej w Warszkowie wraz z budową instalacji fotowoltaicznej" (druk nr 2). 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

W wyniku głosowania ( 8 głosów – za, 0 -przeciw, 0-wstrzymujących,) Radni jednogłośnie 
przyjęli porządek obrad. 
Karta z głosowania imiennego załączona do protokołu. 

Punkt 4 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XLIV/309/2021 Rady Gminy Sławno z 
dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sławno na rok 2022 (druk nr 
1). 
 
Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Gminy R. Litwin. 
 
W wyniku głosowania ( 8 głosów – za, 0 -przeciw, 0 - wstrzymujących) Radni jednogłośnie 
podjęli  Uchwałę XLIX/339/2022 w sprawie zmian w uchwale Nr XLIV/309/2021 Rady 
Gminy Sławno z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sławno na 
rok 2022 . 
Karta z głosowania imiennego załączona do protokołu. 
 

Punkt 5 
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLVIII/338/2022 Rady Gminy Sławno 

z dnia  6 maja 2022 r. sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia przez Gminę 

Sławno dla Spółdzielni Socjalnej "Komunalka" pożyczki w celu realizacji zadania pn. 

„Termomodernizacja wraz z przebudową budynków użyteczności publicznej na terenie 

Gminy Sławno - Część nr 5: Termomodernizacja świetlicy wiejskiej w Warszkowie wraz z 

budową instalacji fotowoltaicznej" (druk nr 2). 

 

Radny P.Konwerski:” pierwsze pytanie  do Przewodniczącej Rady dlaczego nie ma dzisiaj 

obsługi prawnej, w tak ważnej uchwale gdzie dopiero dwa tygodnie temu ją 

podejmowaliśmy i było niby wszystko w porządku, dzisiaj wygląda na to że nie było w 

porządku. Teraz moje pytanie kiedy Państwo, tylko nie wiem czy pan wójt mi teraz 

odpowie, kiedy Państwo zauważyli że jest taki problem jaki tutaj jest w uzasadnieniu 

opisany?” 

 

Zastępca Wójta A. Ciróg:” problem to może nie jest, tylko że po tej sesji po głębszej analizie 

tutaj prawnej mecenas doszedł do wniosku, że jedynym organem który jest władny 

decydować o zabezpieczeniu tej pożyczki jest wójt a nie Rada Gminy i tutaj zasadnym by 

było w tej chwili, żeby tą uchwałę uchylić.” 

Radny P.Konwerski:” tyle to ja przeczytałem w uzasadnieniu, w takim razie gdzie 
był wcześniej radca?, bo nas specjalnie na nadzwyczajną sesję jak to wójt 
powiedział specjalnie właśnie dla tej uchwały nas wezwaliście przecież to obsługa i 
taka sesja 6 maja i dzisiaj  kosztuje podatników czyli mieszkańców gminy, a z tego 
co dostałem wcześniej pismo to kancelaria bierze ponad 9.000 miesięcznie to jak to 
jest, jak żeśmy wtedy że to nie jest do końca i Krzysztof Jędrzejczyk radny tutaj 



 

 

stwierdził, że jak to jest, że pan wójt Stachowiak się pod tą uchwałą podpisał było 
wszystko w porządku. Dlaczego nie ma obsługi prawnej?” 
 
 Zastępca Wójta A. Ciróg:” ja myślę, jeszcze tylko dodam że w tej uchwale 
uchylającej tą Państwa uchwałę  z poprzedniej sesji jest również tak jak Pani 
Skarbnik powiedziała w punkcie poprzednim uchwała dotycząca budżetu, gdzie 
również należy ją zmienić także czy ta uchwała by była czy nie no to tutaj radca 
prawny nie ma nic do tego do uchwały budżetowej. Ta Sesja była dzisiaj konieczna, 
żeby można było dalej działać.” 
 
Radny J. Franas:” to nie rodzi żadnych skutków finansowych jak mówi Pan 
Konwerski, ponieważ gdybyśmy się nawet dzisiaj nie spotkali to jako radni mamy 
wypłacane. Mamy wypłacane z tego tytułu, że jesteśmy radnymi to nie rodzi 
żadnych skutków, jedynie może rodzić dla tych którzy na dzisiejszej sesji nie 
uczestniczą”. 
 
Przewodnicząca Rady M.Hołowata:” ja myślę że Pani Skarbnik doskonale 
wytłumaczyła dlaczego musimy dzisiaj podjąć tą uchwałę i w uzasadnieniu jest 
wyraźnie wytłumaczone co do zasady tej uchwały, ja uważam że niepotrzebne są 
tu żadne  przepraszam złośliwości ani żadne tam domysły co do tej uchwały 
 
Radny P.Konwerski:” to nie są złośliwości tylko to są fakty, 6 maja zostaliśmy 
specjalnie ściągnięci, a dzisiaj znowu jesteśmy specjalnie ściągnięci żeby tą samą 
uchwałę unieważnić, czyli była wada prawna z tego wychodzi i to oficjalna wada 
prawna która jest dzisiaj tutaj w uzasadnieniu opisana.” 
 
Przewodnicząca Rady M.Hołowata:” nie myli się ten kto nic nie robi, dobrze że 
dostrzeżono ten błąd i ja uważam jeżeli dostrzegliśmy ten błąd lepiej prędzej niż 
później  i wydaje mi się że więcej komentarzy nie potrzeba”. 
 
W wyniku głosowania ( 8 głosów – za, 0 -przeciw, 0 - wstrzymujących) Radni jednogłośnie 

podjęli   Uchwałę XLIX/340/2022 w sprawie uchylenia uchwały nr XLVIII/338/2022 
Rady Gminy Sławno z dnia  6 maja 2022 r. sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
poręczenia przez Gminę Sławno dla Spółdzielni Socjalnej "Komunalka" pożyczki w 
celu realizacji zadania pn. „Termomodernizacja wraz z przebudową budynków 
użyteczności publicznej na terenie Gminy Sławno - Część nr 5: Termomodernizacja 
świetlicy wiejskiej w Warszkowie wraz z budową instalacji fotowoltaicznej" . 
Karta z głosowania imiennego załączona do protokołu. 
 
Punkt 6 
Wolne wnioski 
 
Radny P. Konwerski: „ mam pytanie o drogę na kolonię po paru moich interpelacjach miał 
być temat zbadania tej drogi i zrobienia projektu na tą drogę czy coś Wójt w tej sprawie 
wie? Mówię o tym przepuście na kolonie, nie dokończona droga w połowie urwana.” 
 
Zastępca Wójta A. Ciróg: poinformowała radnego, że odpowiedź na wniosek dostanie na  
piśmie. 
 
Przewodnicząca Rady M.Hołowata:” jeśli chodzi o radcę prawnego, radca tą uchwałę 
sprawdzał ja tutaj nie widziałam żadnej potrzeby, żeby pan mecenas był dzisiaj na sesji.” 



 

 

 
Punkt 7 
O godz. 10:20 Przewodnicząca Rady dokonała podsumowania i zamknięcia obrad XLIX 
Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sławno. 
Obrady Rady Gminy zostały utrwalone w postaci obrazu, dźwięku i zostały 
udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Sławno. 
 

 
 

Przewodnicząca Rady  
Gminy Sławno 
(-) Marta Hołowata 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Protokolant 
(-) Anna Czyż 

 

 

 



 

 

 






